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MILJÖ OCH TEKNIK  MINNESANTECKNINGAR 
Referensgruppen för tillgänglighetsfrågor   

 

Plats och tid Kommunhuset, Svedala 

2022-09-28, kl kl.9-10 

Närvarande 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Delges även 

Erik Stoy (M), ordförande, representant tekniska nämnden 

Henrik Corneliussen (SD), vice ordförande, representant 

tekniska nämnden 

 

Ann-Margreth Albin, PRO Bara, representant pensionärsrådet 

Lena Gustafsson, SKPF, representant pensionärsrådet  

Linda Holst, kommunikation 

Moa Blom, Vård och omsorg 

Mimmi Jacobsson, bygglov 

Annette Bengtsson, gata/park 

 

Carin Falk (BP), representant socialnämnden 

Caroline Gullstrand (SD), representant socialnämnden 

Torsten Persson, SPF, representant pensionärsrådet  

Stefan Bauer, Svedala anhörigföreningen  

Gertrud Bergman, Svedala anhörigförening 

Christel Green, Svedala anhörigförening 

Håkan Nilsson, SPF 

Glenn Ljungqvist, Personskadeförbundet RTP 

Theodora Mårtensson, Kultur- och fritidsenheten  

Johanna Andersson, Gatu/parkchef 

Staffan Sundström, Svedab 

Pia Lindberg, nämndsekreterare tekniska nämnden 

CAOS Café 

Ulf Lennerling, ordförande Bygg- och miljönämnden 

Per Mattsson, ordförande socialnämnden 

Minnesanteckningar  

Välkomna 

Erik Stoy hälsade alla välkomna. 

Föregående minnesanteckningar 

Nedsänkning av trottoarkant vid ICA och över torget i Bara är inte genomförd. 

Diskussioner sker om när slutasfalteringen av gatan kommer att genomföras. 
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Seniordagarna 9-10 nov 

Erik och Annette kommer att medverka som utställare på seniordagarna. Linda hjälper till 

med utställningsmaterial - flaggor. Reflexer kan tas med. 

Lämpliga saker att marknadsföra:  

- Felanmälan enkelt avhjälpta hinder 

- Du kan få kommuninfon på hemsidan uppläst 

- SMS vid vattenläckor 

Elsparkscyklar 

Ny lagstiftning att elsparkcyklar inte får köra på gångbanor.  

Diskussion om cyklar på gångbanor. Problemet har även diskuterats i 

trafiksäkerhetsgruppen. Kommunen kommer gå ut med info. 

Färdtjänst, kundnöjdhet 

Statistik från Skånetrafiken redovisades. Stor kundnöjdhet, få frågor i deras inflöde. 

Kommunen bör undersöka om kostnader avser individkostnad eller kommunens 

kostnader samt varför det är så lång svarstid på att få beslut om man är berättigad till 

färdtjänst. 

Sandra på kundtjänst föreslås bjudas in till nästa möte för att prata om kommunens 

inflöde och tillgänglighet. 

Övrigt 

- 

Nästa sammanträde 

Måndagen den 28 november kl.9-11. 


